

mbt de nieuwe vaccins studie? Ik noem nu omdat er vragen komen mbt tot het opzetten van assays die nodig zijn voor het analyseren van de samples die uit deze nieuwe studie gaan komen.

Daarnaast staat ook vermeld in het BCM plan voor FFX dat dit 2-4 weken uitgesteld kan worden, maar te lang wachten helpt de wereld ook niet verder en dit geldt voor nog meer Corona gerelateerde studies.

Zolang de pipet puntjes nog spelen kunnen we sowieso niet verruimen denk ik, maar is het een idee om hier al wel vast over na te denken voor als we iets meer ruimte krijgen mbt pipet puntjes?

Maw: staan we tegen die tijd weer analyses binnen corona studies toe?

Zelf ben ik van mening dat we dit met beleid zouden kunnen doen. Het gevaar is dat het snel een glijdende schaal wordt, maar aan de andere kant als we steeds wachten met de analyses helpen we de wetenschap ook niet verder en dat is nu wel wat nodig is.

Groetjes,

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

Centre for Immunology of Infectious diseases and Vaccines
Centre for Infectious Disease Control
National Institute of Public Health and the Environment (RIVM)
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9
PO box 1
3720 BA Bilthoven The Netherlands
Phone: +31 (0)30 5.1.2e
Mobile +31(6) 5.1.2e
Email: 5.1.2e [@rivm.nl](mailto:5.1.2e@rivm.nl)
